

# Year 8 Summer Term Assessment

## Listening

1. Write the letter that matches the words or short phrases you hear. (15 marks)

You will hear each question twice

A) to ski/skiing	B) math lesson	C) plane	D) boy friend
E) three little cats	F) 2006	G) museum	H) 6:30 am
I) bus	J) 18 <sup>th</sup> May	K) Chinese	L) wind
M) to swim	N) snow	O) beef fried noodles	P) train

- 1) \_\_\_\_\_ N \_\_\_\_\_
- 2) \_\_\_\_\_
- 3) \_\_\_\_\_
- 4) \_\_\_\_\_
- 5) \_\_\_\_\_
- 6) \_\_\_\_\_
- 7) \_\_\_\_\_
- 8) \_\_\_\_\_
- 9) \_\_\_\_\_
- 10) \_\_\_\_\_
- 11) \_\_\_\_\_
- 12) \_\_\_\_\_
- 13) \_\_\_\_\_
- 14) \_\_\_\_\_
- 15) \_\_\_\_\_
- 16) \_\_\_\_\_

**2. Listen and note down the location or activity in English. (5 marks)**

<b>Monday</b>	went to mountains
<b>Tuesday</b>	
<b>Wednesday</b>	
<b>Thursday</b>	
<b>Friday</b>	
<b>Saturday</b>	

**3. Listen to the following people introducing themselves and note down the nationality and location in English. (6 marks)**

<b>Name</b>	<b>Nationality</b>	<b>Location</b>
Francois	French	city
Susan		
Matthew		
Shu Yu		

**4. Listen to the conversations about holidays and complete the grid with the correct information. (9 marks)**

<b>Name</b>	<b>Place</b>	<b>With whom</b>	<b>Means of transport</b>
Da Shan	seaside	Mum and Dad	bus
Yun Yun			
Wen Tian			
Xiao Mei			

**Reading**

**1. Match the Chinese to the English. Write the number of the correct Chinese that matches, the first one is given to you as an example. (15 marks)**

- |         |         |            |         |           |
|---------|---------|------------|---------|-----------|
| 1. 有雨   | 2. 去年   | 3. 坐       | 4. 冷    | 5. 六条大鱼   |
| 6. 明年   | 7. 鸡肉炒饭 | 8. 两个哥哥    | 9. 城市   | 10. 晴天    |
| 11. 玩滑板 | 12. 骑   | 13. 下午六点十分 | 14. 历史课 | 15. 一九七八年 |

English	Number
a) cold	
b) two elder brothers	
c) to ride on	
d) rainy	
e) history lesson	
f) six big fish	
g) chicken fried rice	
h) clear day	
i) 1978	
j) last year	
k) city	
l) 6:10 pm	
m) next year	
n) skateboard	
o) to sit/go by	

**2. Using the radicals, match the Chinese with the English words, the first one is given to you as an example. (7 marks)**

1. 跳	2. 狮	3. 扔	4. 冻	5. 姑	6. 讨	7. 湖
------	------	------	------	------	------	------

English	Number
a) to throw	
b) lake	
c) to jump	
d) to ask for	
e) freeze	
f) lion	
g) aunt	

**3. Reading comprehension—read about the following paragraph and gives your answers in English. (40 marks)**

我叫 Lucy, 我十六岁。我是英国人。我家在城市。我的生日是十二月九日。我有两只小狗。我的爱好是听音乐。我喜欢数学课。我喜欢吃牛肉面。我会说英语。我坐公共汽车去学校。

我叫大山(Da Shan),我十二岁。我是中国人。我家在农村。我的生日是七月二十四日。我有三只大鸟。我的爱好是踢足球。我喜欢地理课。我喜欢吃巧克力冰淇淋。我会说汉语。我骑自行车去学校。

我叫 David, 我十九岁。我是美国人。我家在海边。我的生日是二月十五日。我有十一条大鱼。我的爱好是玩电脑游戏。我喜欢历史课。我喜欢吃羊肉饺子。我会说法语。去年我坐飞机去了中国。

我叫 Olivia, 我十四岁。我是德国人。我家在山区。我的生日是九月二十一日。我有一只大兔子。我的爱好是买东西。我喜欢法文课。我喜欢吃汉堡。我会说德文。今年我坐船去了英国。

Name	Lucy	Da Shan	David	Olivia
Age				
nationality				
location				
birthday				
pets				
hobby				
favourite subjects				
favourite food				
language				
transportation				

**4. Translate the following from Chinese to English. (18 marks)**

1) 昨天天气很好, 我和朋友一起去山区跑步。

2) 我喜欢一边听音乐一边散步, 因为我觉得很有意思。

3) 我喜欢骑自行车, 也喜欢坐火车, 我最喜欢坐飞机。

4) 我不喜欢法文课因为我觉得法文课很没意思, 你呢?

5) 今天有雪, 天气很冷, 我们在家看电视。

6) 二零一六年我去了中国, 我很喜欢中国因为我喜欢吃中国饭。

## Writing

**1. Translate English words into Chinese characters. (10 marks)**

wind	to go	weather	place	car	next year

**2. Translate English phrases into Chinese characters. (18 marks)**

a) very hot _____	b) British countryside _____	c) 6:18 pm _____
d) American seaside _____	e) French bread _____	f) rainy _____
d) girl friend _____	d) 2017 _____	d) 16 <sup>th</sup> November _____

**3. Put the characters in the correct order to make sentence. (9 marks)**

男朋友	吗?	去	你	德国	一起	去年	了	和
-----	----	---	---	----	----	----	---	---

English meaning: Did you go to Germany with boyfriend last year?

\_\_\_\_\_

**4. Translate following sentences into Chinese characters. (15 marks)**

1) It will be windy tomorrow afternoon. I will read books at home.

---

2) Jack's dad is French. He can speak French and English.

---

3) I would like going to China next year because I can speak Chinese.

---

4) What nationality are you? I am British

---

5) I like taking a train because I feel it is very interesting.

---

**5. Fill in the blanks with the correct measure word, the first answer is given to you. (8 marks)**

去年我和朋友一起去\_\_\_\_德国，德国\_\_\_\_天气很好，不冷\_\_\_\_不热。我们在德国\_\_\_\_了公共汽车；\_\_\_\_了德国饭；\_\_\_\_了德国音乐；\_\_\_\_了德国电影；也\_\_\_\_了网球。